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301. Голяны. Состоялось въ Городе Праснышъ трнадцатаго / двадцать шестаго Августь 
Тысяча восемсотъ восемдесятъ восьмаго года въ первый часа по полудни.- Явился Недзял 
ковскiй Теодоръ землделецъ изь Голянъ сорока четырëх летъ отъ роду въ присутствiи 
Обидзинскаго Викиора земледельца изь Голянъ тридцати одинъ летъ, и Ралковска- 
го Францишека косиьянагоьлуги изь Прасныша сорока четырехъ летъ отъ роду 
и предъявилъ Натъ младенца мужескаго пола, родившiйся въ Голянахъ девя- 
таго / двадцать перваго сего месяца въ сеть часовъ вечера отъ законной его жены Ви-
киорiи из Длуголенчкижъ тридцати пяти летъ отъ роду. –Младенцу зтоту 
при святомъ крещенiи совершенномъ сего числа дано имя Леонъ а воспрiемниками 
были  Обидзинскiй Викиоръ и Катаржина его жена. Акт сей объявляющему и 
свидетелямъ неграмотнымъ прочитанъ и Нами подписанъ. - 
 Костятелъ Праснышскаго Ирихода.- 
  Кс. Чаплинскiй Станиславъ 
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301. Golany. It happened in the city of Przasnysz on the thirteenth / twenty-sixth day of August, 
one-thousand eight-hundred eighty-eight, at one o’clock in the afternoon. There appeared 
Teodor Niedziałkowski, a farmer in Golany, thirty-four years of age, in the presence of 
Wiktor Obiedziński, a farmer in Golany, thirty-one years of age, and Franciszek 
Pałkowski, a peasant from Przasnysz, forty-four years of age 
and he showed us a child of the male sex, having been born in Golany on the ninth / 
twenty-first day of the present month at seven o’clock in the evening, of his lawful wife 
Wiktoria née Długołęcka, thirty-five years of age. - To this child at 
Holy Baptism performed on this date was given the name Leon, and the Godparents 
were Wiktor Obiedziński and Katarzyna his wife. This document was read 
to the declarants and to the illiterate witnesses and signed by us. - 
 The Parish Church in Przasnysz - 
 Rev[erend] Czapliński Stanisław 

 


